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Algemene	Ledenvergadering	Bewonersplatform	Naarden-Vesting	
	
Datum:		 15	april	2024	
Aanwezig:	 Boenk	van	Marle,	Guide	Bartelet,	Paul	Boerma,	Ilse	Boevink,	Wouter	Hoek,	

Esther	Menken	(notulen)	
Locatie:	 Huis	van	de	Stad	Naarden	
	
	
Agenda	
	

1. Opening	
2. Notulen	ALV	17	april	2023	
3. Mededelingen	en	ingekomen	stukken	
4. Overzicht	activiteiten	2023	
5. Financieel	jaarverslag	2023	(gepubliceerd	op	de	website)	
6. Rapport	Kascommissie	
7. Goedkeuring	financiële	jaarstukken	2023	
8. Decharge	bestuur	voor	het	gevoerde	beleid	in	2023	
9. Besluit	dat	er	in	2024	geen	contributie	geheven	zal	worden	
10. 2024	

a. Geplande	activiteiten	
b. Goedkeuring	begroting	2024	(gepubliceerd	op	de	website)	

11. Rooster	van	aftreden:	
	 a.	Afscheid	Wouter	Hoek	(niet	herkiesbaar)	
	 b.	Herbenoeming	Esther	Menken	(statutaire	periode	3	jaar)	
	 c.	Herbenoeming	Boenk	van	Marle	(periode	1	jaar)	
12. Herbenoeming	Kascommissarissen:	Mr.H.	Carlier	en	B.	van	der	Spelt	
13. Rondvraag	
14. Sluiting	

	
1.	Opening	
Boenk	opent	de	vergadering	en	heet	alle	leden	en	de	wijkadviseur	Annemarie	van	Embden	
en	wijkwethouder	Jelmer	Kruijt	van	harte	welkom	op	deze	ALV.	
	
2.	Notulen	ALV	17	april	2023	
De	notulen	van	de	ALV	op	17	april	2023	worden	goedgekeurd	en	gearresteerd.	
	
3.	Mededelingen	en	ingekomen	stukken		
Boenk	deelt	mee	dat	er	geen	ingekomen	stukken	zijn.	Het	Bewonersplatform	streeft	er	
naar	om	zoveel	mogelijk	bewoners	actief	te	betrekken	bij	de	projecten	en	activiteiten.		
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4.	Overzicht	activiteiten	2023	
-	Mobiliteits	visie:	Kernen	autoluw	

o 1e	gesprek	nieuwe	coalitie;	
o Project	vertraagt,	nwe	projectleider	
o Meerdere	voortgangs	gesprekken	
o Afstemming	SMB	

	
-	Parkeren		

o Ondersteuning	buurtbewoners	“Mixit”	met	parkeergegevens.	
	
-	Evenementen		

o Evaluatie	proefjaar	september		
o Verzoek	voortzetten	proef		
o Gemeentebesluit	tot	stoppen	

	
Bram	van	de	Spelt	merkt	op	dat	er	toch	maar	één	evenement	is	geweest,	maar	er	zijn	3	
evenementen	als	proef	gebruikt.	Er	waren	ook	2	kleine	evenementen	die	in	aanmerking	
kwamen.	Ondanks	verzoek	van	alle	stakehouders	(Grote	Kerk,	Ondernemers,	BWPNV,	
Stichting	Monumentendagen)	om	de	proef	2	jaar	door	te	zetten,	aangezien	deze	niet	
volgens	de	afspraken	uitgevoerd	was,	heeft	de	Gemeente	besloten	de	proef	niet	door	te	
zetten.	
	
-	Duurzaam	monument	(werkgroep	Clara,	Wil	en	Clementine)	

o Afsluiting	project	begazing	
o Duurzame	huizenroute	
o Peiling	behoefte	verduurzaming	
o Samenwerking	Wattnu	

	
-	Herdenking		

o Herovering	Vesting	1673-2023	
	
-	Bastion	Oranje	

o Overleg	SMB	betreffende	avondparkeren	en	groenaankleding	
	
-	Havenproject		

o Overleg	stakeholders		
o Geen	voortgang	

		
-	Geluids	en	Fijnstof	overlast		

o Fijnstof	meting	Minder	Hinder		
o Deelname	Milieu	Raad	Schiphol	

	
-	Buurtplatforms	en	Gemeente		

o Diverse	communicatie	Gemeente	bestuur,	Kwartaal	overleg	wethouder		
o Kwartaal	overleg	buurtplatforms	GM	

	
-	Troeptrimmen	

o Mrt	-	nov.	1e	zondag	vd	maand	
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-	Overlast	en	rommel	op	de	wallen	

o Overlast/calamiteit	coördinatie	met	gemeente	
o Korte	lijnen	
o Groepsapp	politie,	Boa’s,	bewoners		
o Drankverbod	Vestingwallen	

	
-	Communicatievia	website	en	nieuws	brieven	
	
5.	Financieel	jaarverslag	2023	
Guide	licht	op	heldere	wijze	de	cijfers	toe.	We	komen	€	1300	tekort,	maar	we	hadden	nog	
zoveel	geld	in	de	kas	dat	het	saldo	meer	dan	de	toegestane	2x	de	maximale	jaarsubsidie	is.	
	
6.	Rapport	Kascommissie	
Bram	van	der	Spelt	en	Hans	Carlier	zijn	beiden	aanwezig	en	Bram	voert	het	woord.	Alle	
bankstukken	zijn	bekeken	en	akkoord	bevonden.	De	kascommissie	heeft	1	opmerking:	in	
de	notulen	van	de	bestuursvergadering	waarin	over	het	welkomstpakket	werd	besloten	is	
niet	specifiek	vermeld	dat	er	€60	per	familie	(7)	in	cash	bijgedragen	zou	worden.	Boenk	
geeft	toe	dat	dat	detail	ontbrak	maar	dat	komt	omdat	in	aller	haast	georganiseerd	moest	
worden.	Overigens	in	er	€250	in	cash	plus	een	aantal	zaken	in	natura	bijgedragen	door	de	
Ondernemersvereniging.	De	kascommissie	beveelt	de	vergadering	aan	de	financiële	
jaarstukken	goed	te	keuren.		
	
7.	Goedkeuring	financiële	jaarstukken	2023	
De	vergadering	gaat	middels	applaus	akkoord	met	de	financiële	jaarstukken	2023.	
	
8.	Decharge	bestuur	voor	het	gevoerde	beleid	in	2023	
De	vergadering	geeft	aan	akkoord	te	gaan	met	het	gevoerde	beleid	in	2023.	
	
9.	Besluit	dat	in	2024	geen	contributie	wordt	geheven	
De	vergadering	geeft	aan	akkoord	te	gaan	met	het	besluit	dat	er	in	2024	geen	contributie	
geheven	wordt.		
	
10.	2024	

a. Geplande	activiteiten	
-	Mobiliteitsvisie		

o Start	project	okt	2023		
o Bijeenkomst	5	feb	2024		
o Definitiephase:	wk	24		

§ Validatie	parkeergegevens		
§ Analyse	enquête	stakeholders		
§ Uitwerken	varianten		

o Ontwerp	phase:	wk	43		
§ Presentatie	varianten	Mei/Juni		
§ Enquête	stakeholders/Verwerking	reacties		
§ Uitwerken	voorkeursscenario		
§ Bestuurlijke	besluitvorming	
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-	Burger	Initiatief	Parkeergarage	onder	water	
o Bijna	100	ondertekenaars.	Wordt	in	de	loop	van	april	aangeboden	aan	College	en	

Raad.	
	
-	Horeca/Toerisme		

o Monitoring	terrassenbeleid:	Op	de	vraag	van	Wil	de	Vries,	hoe	het	nu	zit	met	het	
terrassenbeleid	antwoordt	Paul	Boerma:	Tijdens	Corona	is	een	ruim	terrassenbeleid	
opgezet	(oa.	terrassen	bij	de	kerk)	dat	voor	een	jaar	gold.	Gemeente	heeft	de	
mogelijkheid	tot	een	'tijdelijke'	vergunning	met	3	jaar	verlengd,	mits	dit	wel	werd	
aangevraagd	door	de	uitbater.	Als	dit	niet	is	aangevraagd	en	er	is	een	overschrijding	
van	de	geluidsnorm,	dan	kan	de	terrasvergunning	voor	de	avonden	(vanaf	19.00)	
niet	verstrekt	worden,	hetgeen	is	gebeurd	bij	het	Vestinghotel.		

o Stimuleren	overleg	omwoners/Horeca	
	
-	Duurzaam	Monument		

o Voortzetting	glasproject		
o 10	Juni:	energie	café	“de	Mess”	
o Oktober:	Warmte	safari	
o 2/9	November	DuurzameHuizenroute		

	
-	Overlast		

o Voortzetting	succesvolle	coördinatie	met	gemeente		
• Korte	lijnen		
• Groepsapp	politie,	Boa’s,	bewoners		

o Voortzetting	drankverbod	wallen		
	
-	Communicatie		

o Website	-	Nieuwsbrieven	-	Bijeenkomsten	-	Flyers	
	
-	Troeptrimmen		

o Iedere	1e	zondag	vd	maand-	Weer	gestart	op	7	maart	
	
-	Buurtplatforms	en	Gemeente	

o Diverse	communicatie	Gemeente	bestuur,	Kwartaal	overleg	wethouder	
o Kwartaal	overleg	buurtplatforms	GM	

	
-	Geluids	en	Fijnstof	overlast		

o Deelname	Minder	Hinder		
o Analyse	metingen	fijnstof	in	de	Marktstraat	
o Attentie	effect	geluidswal	Na-bos	

	
b. Goedkeuring	begroting	2024	

a. Guide	licht	de	begroting	2024	toe.	De	maximale	subsidie	die	een	
bewonersplatform	kan	ontvangen	is	€	3000.	Boenk	geeft	aan	dat	wij	in	juni	
van	het	voorafgaande	jaar	de	begroting	bij	de	gemeente	in	moeten	dienen	
voor	de	subsidie	en	dat	veel	zaken	dan	nog	niet	bekend	zijn.	We	gebruiken	
nu	het	geld	in	de	kas	om	terug	te	komen	op	het	vereiste	maximale	niveau.		

b. De	vergadering	gaat	akkoord	met	de	begroting	2024	
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11.	Rooster	van	aftreden:	

	 a.	Afscheid	Wouter	Hoek	(niet	herkiesbaar).	Wouter	heeft	nog	een	mooi	
afscheidspraatje	om	mensen	te	stimuleren	om	in	het	bestuur	te	komen,	tenzij	je	geen	
geduld	hebt.	Sommige	zaken	zoals	een	voorstel	voor	een	parkeergarage	kunnen	
zomaar	10	jaar	duren...	

	 b.	Herbenoeming	Esther	Menken	(statutaire	periode	3	jaar)	
	 c.	Herbenoeming	Boenk	van	Marle	(periode	1	jaar)	
	
	 Rob	Coppenhagen	heeft	toegezegd	om	in	de	werkgroep	Horeca	Terrassen	wil	

plaatsnemen,	mits	er	Cultuur	aan	toegevoegd	wordt.		
	
12.	Herbenoeming	Kascommissarissen:		
De	vergadering	gaat	akkoord	met	de	herbenoeming	van	de	kascommisarissen	Mr.	H.Carlier	
en	B.	van	der	Spelt		
	
13.	Rondvraag	
Brandan	Koster,	woonachtig	op	Adriaan	Dortsmanplein,	vraagt	zich	af	waarom	het	plein	
momenteel	gerenoveerd	wordt,	aangezien	het	verkeersluwe	project	er	nog	aan	moet	
komen.		Annemarie	antwoordt	dat	het	eigendom	is	van	SMB	en	zij	in	opdracht	van	de	
gemeente	het	asfalt	en	de	klinkers	vervangen.		
	
Saskia	Simons	merkt	op	dat	er	veel	borden	staan	en	niet	worden	weggehaald.	
	
Marietje	den	Tex:	Hoe	zit	het	met	de	Borgronden,	gaat	dit	door?	
Boenk:	de	race	is	nog	niet	gelopen,	we	treden	met	andere	platforms	op	(oa.	Remcom),	
want	deze	willen	ook	dat	er	pas	iets	wordt	besloten	zodra	er	duidelijkheid	is	wat	de	
efeecten	van	het	verkeer	op	de	omliggende	gebieden	is.	
Het	hele	voorstel	ligt	nog	bij	de	Raad.		
Er	moet	nog	goedkeuring	gegeven	worden	mbt	de	bestemmingswijziging.	En	als	dat	wordt	
goedgekeurd	moet	vervolgens	nog	het	hele	plan	goedgekeurd	worden.	
	
15. Sluiting	
Boenk	sluit	de	vergadering	met	dankzegging	aan	de	aanwezigen	en	aan	Saskia	Simons	voor	
het	gebruik	van	het	Huis	van	de	Stad.	
	
Daarna	is	iedereen	welkom	om	met	ons	een	drankje	te	drinken	in	het	Vestinghotel	
	


